
Zapisnik i odluke 

Godišnje skupštine Hrvatskog badmintonskog saveza 
održane 2. veljače 2013. godine u Nedelišću, SGC Aton, od 16 do 18 sati 

 
 
Nazočni: 
BK Aedium Dubrovnik:              Ratko Galjer, Joško Đilović 
BK Koprivnica:                           Davor Ogrinec, Marjan Vugrinec 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb     Mario Hadžihalilović, Matea Čiča 
BK Međimurje Čakovec:             Tomislav Grubić, Karlo Komarčić 
BK Nika Zagreb:                         Nina Kovačić, 
BK Ogulin:                                  Luka Vlahek, Matija Hranilović 
BK Purger Zagreb:                      Nikola Šoštarić, Filip Mikolaj 
BK Stella Zagreb:                        Željko Miškulin, Boris Šimundić 
BK Sušak Rijeka:                        Edo Hržić, Željko Badjuk 
BK Velika Gorica:                       Slobodan Miščević, Damir Duvnjak 
BK Zagreb Maksimir:                  Silvio Jurčić, Predrag Dilberović 
HBK Max Zagreb:                       Igor Kraljić, Melanija Grubić Sutara 
Zagrebački badmintonski savez  Ratko Cvetnić, Lidija Petrinović  
Predsjednik HBS-a:                     Velimir Čerkez 
 
Izočni: 
Arka Makarska, BK Fortuna, BK Rukavac, BK Osijek. 
 
Također nazočni: Maja Šavor, glavna tajnica (zapisničar). 
 
Predsjednik Čerkez (PČ) je otvorio godišnju skupštinu za 2013.godinu uz kratak pozdrav. 
 
1.Izbor verifikacijskog odbora 
1.1.Izbor 
PČ je za Verifikacijski odbor predložio skupštinare Cvetnića, Grubića i Kovačić. 
 
Prihvaćeno je jednoglasno 
 
1.2 Izvješće o kvorumu 
Verifikacijski odbor izvjestio je da se u punopravnom članstvu Saveza nalazi 17 udruga, što znači da 
sa predsjednikom Saveza puni broj članova skupštine iznosi 35, odnosno da je kvorum 18 
skupštinara. Nazočno je bilo 26 skupštinara, tako da skupština može pravovaljano odlučivati o svim 
pitanjima, a nadpolovična većina jest 14 glasova. PČ dao je izvješće na glasovanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno 
 
1.3 Usvajanje dnevnog reda 
PČ pročitao je dnevni red, uz nadopunu dnevnog reda u točki 7. - pridruženje BK Kaj iz Varaždina u 
članstvo Saveza - i takvog dao na prihvaćanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
2. Ovjera zapisnika i odluka izborne skupštine Saveza 2012. 
Budući da na ove dokumente nije bilo primjedbi PČ je predložio da se isti ovjere. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 



 
 
3. Usvajanje izvješća za 2012.godinu 
3.1 Programsko izvješće 
Na programsko izvješće primjedbu je imala skupštinarka Sutara (SS), koja je predložila da se u planu 
rada pod Općenito osim najboljih seniora istaknu i imena najboljih juniora koji su ostvarili rezultat u 
Europskom juniorskom kupu 2012-2013., te pod stavkom Trening i natjecanja obrazloži formulacija za 
seniore, te da se navedu imena igrača koji su ostvarili zacrtani plan. 
Skupštinar Kraljić (SK) zatražio je obrazloženje seniorskog i juniorskog izbornika vezano uz 
programsko izvješće 2012. Nakon odgovora izbornika i rasprave naglašeno je da su najveći problem 
nedostatni novci te da je program neizvediv bez pomoći klubova i samih roditelja u financiranju. 
PČ je programsko izvješće za 2012. s tim dopunama dao na usvajanje. 
 
Jednoglasno prihvaćeno (odluka 2). 
 
3.2 Financijsko izvješće s bilancom Saveza 
Budući da nije bilo primjedbi, PČ stavio je financijsko izvješće na usvajanje. 
 
Jednoglasno prihvaćeno (odluka 3). 
 
4. Usvajanje plana rada za 2013. godinu 
4.1 Program rada 
Glavna tajnica Šavor (GTŠ), istaknula je mogućnost nastupa naših igrača na Mediteranskim igrama, 
koja se u međuvremnu pojavila. Kriteriji su bili vrlo strogi, međutim nakon sastanka dužnosnika HOO-a 
i našeg direktora Miščevića, koji je prikazao kvalitetu naših igrača na bazi rezultata, poslan je dopis 
HOO-u o mogućim izmjenama kriterija, te se sada čeka njihov odgovor. Naš najbolji mješoviti par 
zauzima 4. mjesto među članicama Mediteranskih igara, a muški par 3. mjesto. Ispred njih su samo 
francuski parovi. 
SK zatražio je da svi izbornici napišu jasne kriterije za ulazak u reprezentaciju, i da oni budi stavljeni 
na web stranicu kao zasebni dokument, kako bi se u svakom trenutku moglo doći to dotičnih 
informacija. 
Također, istaknuo je da već sada imamo igračice u razini kriterija za nastup na Olimpijskim igrama 
mladih, te da uoči 1. travnja 2013. kada kreću kvalifikacije, naše juniorke Pavlinić i Sutara imaju 
odlične startne pozicije, dijele 27. mjesto. Zatražio je da se igračice prate u kvalifikacijskom razdoblju 
te da se kod HOO-a istraži moguće dodatno sufinanciranje.  
Skupštinar Hržić (SH) istaknuo je problem sudačke organizacije, nedostatak sudaca i nejasan sustav 
financiranja. U raspravi koja je slijedila vidjelo se da je dio problema u tome što sudačka služba 
Savezu ne dostavlja svoje godišnje financijske planove i potrebe pa ih ni Savez ne može uvrstiti u 
planove koji se svake jeseni dostavljaju HOO-u. Skupštinar Dilberović (SDI), kao aktivni odbojkaški 
sudac istaknuo je da bi suci sami trebali napraviti svoju udrugu i o njoj voditi brigu, te slati suce na 
turnir i plaćati ih. Nakon duže rasprave među skupštinarima PČ istaknuo je da u suradnji s 
povjerenicom za suce Pokorni treba napraviti udrugu sudaca i to što prije. 
SH usprotivio se prijedlogu da se do kraja olimpijskoga ciklusa udvostruči godišnja članarina te 
zatražio da se ta odredba briše iz Plana. PČ taj prijedlog dao je na glasanje.  
 
20 glasova bilo je za brisanje, a 6 protiv.  
 
PČ je takav plan stavio na usvajanje. 
 
Jednoglasno usvojeno (odluka 4). 
 
4.2 Financijski plan 



GTŠ dodala je da se osim financijskih sredstava HOO-a, računa i na vlastita sredstva (upisnine i 
godišnje članarine), u iznosu oko 35.000 kuna. PČ je plan s tom dopunom dao na usvajanje. 
 
Jednoglasno prihvaćeno (odluka 5). 
 
 
5. Odluka o pristupanju Balkanskoj badmintonskoj federaciji 
Skupštinar Galjer (SG) vodio je u ime Saveza pregovore za ulazak u Balkansku badmintonsku 
federaciju, te je istakao da je to vrlo dobra prilika da naši igrači igraju još neki ekipni turnir osim 
Europskog prvenstva, a da bi im ovo došlo kao zajednička pripema za EP. Nakon kraće rasprave u 
kojoj je naglašeno da regionalna asocijacija otvara mogućnost fondova BE i drugih izvora, te 
konstatacije da turniri BF-e neće utjecati na izbor za reprezentaciju, ukoliko igrači budu igrali neki jači 
turnir, PČ stavio je prijedlog na glasanje. 
 
Jednoglasno prihvaćeno (odluka 6). 
 
6. Usvajanje novog Statuta i Poslovnika Saveza 
6.1 Statut Saveza 
Kraće obrazloženje dao je SC. SS zatražila je osnovanje Nadzornog odbora, uz obrazloženje da 
Upravni odbor ne može sam sebe nadzirati. SC je istaknuo da je nadzor rješen uobičajenim 
statutarnim odredbama: Skupština nadzire Upravni odbor i dužnosnike koje je izabrala, a Upravni 
odbor nadzire dužnosnike koje je izabrao. Stoga Nadzorni odbor nije nužan.  PČ stavio je Statut na 
usvajanje. 
 
Prihvaćeno većinom glasova - 1 suzdržan (odluka 7). 
 
6.2 Poslovnik Saveza 
SC ukratko je obrazložio prijedlog za novi Poslovnik, nakon čega je PČ stavio isti na usvajanje. 
 
Prihvaćeno većinom glasova - 1 suzdržan (odluka 7). 
 
7. Prijem novih članica Saveza – BK Buzet i BK Kaj 
Verifikacijski odbor je pregledao dokumente klubova koji žele postati članovi Saveza, te je zaključio da 
je dokumentacija pravovaljana, te da se prijem može staviti na glasanje. PČ to je i učinio. 
 
Jednoglasno prihvaćeno (odluka 8). 
 
8. Razno 
Skupštinar Duvnjak (SD) istaknuo je da se treba raspitati za moguće financiranje Saveza iz EU 
fondova, te je PČ naglasio da će se poduzeti sve da se saznaju informacije o tome, te je zamolio SD 
da pošalje na Savez primjer kako je to učinio odbojkaški savez. 
 
Budući više nije bilo točaka dnevnoga reda PČ zaključio je sjednicu. 
 
Odluke: 
 

1. Ovjeravaju se zapisnik i odluke Izborne skupštine Saveza 2012. 
 
2. Programsko izvješće za 2012. usvaja se sa sljedećom dopunom: u točkama 1. Općenito te 3.1 

navesti poimenično igrače koji su ostvarili spomenute najuspješnije plasmane; dotično juniori 
Lucija Vlah, Maja Pavlinić, Dorotea Sutara, Katarina Galenić i Filip Špoljarec; potom mješoviti 
par Đurkinjak-Poznanović te Ivan Tucaković. 

 



3. Financijsko izvješće za 2012. prihvaća se. 
4. Plana rada za 2013. prihvaća se sa sljedećim izmjenama i dopunama kojima se u odnosnim 

točkama mijenja i nadopunjuje Plan za olimpijski ciklus: u točki 1. i 3.1 nadopunjuje se 
nastupom na Mediteranskim igrama u Turskoj; u točki 3. izradom kriterija za ulazak u 
reprezentativne selekcije svih uzrasta, u točki 3.1 nadopunjuje se podrškom, u suradnji s 
HOO-om, potencijalnim kvalifikantima za Olimpijske igre mladih 2014., u točki 4.2 podrškom 
sudačkoj službi na osnivanju vlastite udruge, u točki 6. briše se odredba o povišenju članarine. 

 
5. Financijski plan Saveza za 2013. prihvaća se uz sljedeću dopunu u stavci „vlastita sredstva“: 

prihodi 35.000, rashodi  35.000 kn. 
 

6. Savez će podnijeti zamolbu za prijem u Balkansku badmintonsku federaciju. 
 

7. Usvajaju se novi Statut i Poslovnik Saveza. 
 

8. U članstvo Saveza primaju se BK Buzet i BK Kaj Varaždin kao pridruženi članovi. 
 
 
 

Zapisničar: Maja Šavor Velimir Čerkez, predsjednik Saveza 
 

 


